

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX. SB/9

1 November 1974

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification Under Article 4

Note by the Chairman

Attached, for your information, are copies of the letters dated 28 and 30 October 1974, received from Japan and the United States respectively, informing me that the two Governments have concluded a bilateral textile agreement under the provisions of Article 4, of the Arrangement. Attached also is a copy of the letter dated 30 October 1974, received from the United States concerning the conclusion of an Article 4 agreement with Hong Kong.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification au titre de l'article 4

Note du Président

On trouvera ci-joint, à titre d'information, copies des lettres des 28 et 30 octobre 1974 par lesquelles le Japon et les Etats-Unis, respectivement, m'ont fait savoir que les deux gouvernements avaient conclu un accord bilatéral sur les textiles conformément aux dispositions de l'article 4 de l'Arrangement. On trouvera également ci-joint copie de la lettre des Etats-Unis, en date du 30 octobre 1974, relative à la conclusion d'un accord avec Hong-kong au titre de l'article 4.